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PROJEKT 

P R O T O K Ó Ł  NR IX/2025 

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 29 stycznia 2025 r. w sali  Urzędu Gminy                                

w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.15 
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

                  Otwarcia IX sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Dariusz Walczak, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła Wyremblewskiego,  

Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską  i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.  

Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

     Przewodniczący Rady poinformował, że Wójt Gminy Kotlin złożył wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad o dodatkowy punkt, pod nazwą: Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Kotlin, wprowadzenie go 

jako punkt 14. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 15 głosami „za”. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0)  

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania 

uchwał. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 

2024. 

7. Przedstawienie sprawozdania z pracy za rok 2024: 

− Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy, 

− Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 
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− Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, 

− Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji programu „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025. 

9. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłóbki na terenie gminy 

Kotlin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Kotlin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin dla terenów w obrębie ewidencyjnym 

Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2025. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2025-2036. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Kotlin. 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z VIII  sesji Rady Gminy. 

        Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że protokół z VIII sesji Rady 

Gminy został zamieszczony w systemie eSesja, a także udostępniony podczas komisji, sesji 

oraz w biurze Rady. Radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią i zgłoszenia uwag. 

Ponieważ uwag nie zgłoszono, Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu bez jego odczytywania.  

Protokół przyjęty został jednogłośnie, 15 głosami „za”. 
 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0)  
 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami.            

 Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy 

Kotlin w dniu 2 stycznia wniosek zgłoszony przez radnego na ostatniej sesji, a 3 stycznia 

br.  uchwały podjęte na grudniowej sesji. 

Ponadto poinformował, że:  

− 12 stycznia br. brał udział w kolędowaniu zorganizowanym przez Sołectwo Parzew, 
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− 26 stycznia br. był obecny na Halowym Turnieju Piłki Nożnej w Kotlinie, 

− 26 stycznia br. uczestniczył w 33. Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w 

Domu Kultury w Kotlinie, 

− 26 stycznia br. wziął udział w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym OSP w 

Wyszkach; 

− uczestniczył w kilku spotkaniach z wójtem w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami oraz                            

z wykonania uchwał. 

     Wójt poinformował, że  uchwały podjęte przez Radę Gminy na grudniowej sesji zostały 

przekazane 3 stycznia br. do nadzoru prawnego Wojewody Wielkopolskiego i do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, zgodnie z zakresem nadzoru tych organów. 

W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ogłoszono uchwały będące 

aktami prawa miejscowego.  

    Wszystkie uchwały podjęte na  ostatniej  sesji wywieszono na tablicy ogłoszeń                    

w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy. 

 

       Od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zarządzenia Wójta Gminy Kotlin                

w sprawie: 

− określenia terminów postępowania rekrutacyjnego i uzupełniającego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych i do klas pierwszych szkół podstawowych na rok szkolny 

2025/2026, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kotlin, 

− planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół     i 

przedszkola prowadzonych przez Gminę Kotlin na 2025 rok i ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i placówki 

doskonalenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 

jest przyznawane, 

− upoważnienia Sekretarza Gminy Kotlin do prowadzenia spraw w imieniu Wójta Gminy 

Kotlin, 

− ustalenia stawki za jeden przejechany kilometr samochodem osobowym niebędącym 

własnością pracodawcy, 

− oraz dwa zarządzenia ws. zmiany  budżetu  Gminy. 

 

      Następnie przedstawił informację o realizacji zadań inwestycyjnych oraz o aktualnie 

prowadzonych postępowaniach przetargowych. Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

      Ponadto poinformował, że uczestniczył w spotkaniach z :  włodarzami powiatu 

jarocińskiego, zarządem LZW, starostą jarocińskim odnośnie planowanej budowy drogi i 

parkingu przy szkole w Woli Książęcej, dyrektorem GDDKiA Patrykiem Koscikim 

odnośnie zjazdu z drogi krajowej nr 11, przedstawicielami ROPS Poznań, z dyrektorem 

Michałem Tarką przedstawicielem Polskiej Organizacji Biometanu, przedsiębiorcami,  

przewodniczącym rady i radnymi oraz  mieszkańcami w sprawach bieżących. Ponadto 

wziął udział w uroczystości z okazji 60-lecia KGW Wilcza. Był na służbowym wyjeździe 

w Zakładzie Utylizacji Odpadów w Elblągu w celu zapoznania się z  funkcjonującym 

systemem redukcji odorów. 

 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za   

2023 r. 
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       Przewodniczący Rady wobec braku pytań i uwag uznał, że  sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie  za 2024 r. zostało przez Radę Gminy 

przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7. Przyjęcie sprawozdań z wykonania rocznych planów pracy za rok 2024: 

− Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy, 

−  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 

− Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, 

− Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

    Sprawozdanie komisji z wykonania rocznego planu pracy za rok 2024 przedstawili 

kolejno:  

Zdzisław Staszak, przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

Robert Klubś, przewodniczący Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów, 

Dominika Szymczak, przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, 

Monika Wesołek, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

     Uwag do sprawozdań nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady stwierdził, że 

sprawozdania zostały przez Radę Gminy Kotlin przyjęte. 

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 

 

     Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o 

projektach uchwał. 

Robert Klubś, przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

poinformował, że wszystkie projekty uchwał będące w porządku sesji zostały pozytywnie 

zaopiniowane.  

Dominika Szymczak, przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 

poinformowała, że projekty uchwał będące w porządku sesji zostały pozytywnie 

zaopiniowane oprócz projektu uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

Kotlin. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji programu „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 

2025. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/72/2025 w sprawie przystąpienia do realizacji programu „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 
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Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 

9. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłóbki na terenie gminy 

Kotlin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/72/2025 uchylająca uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłóbki na terenie gminy Kotlin 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Kotlin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/73/2025 w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Kotlin została 

podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 



6 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin dla terenów w obrębie 

ewidencyjnym Kotlin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/74/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin dla terenów w obrębie 

ewidencyjnym Kotlin została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2025. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/75/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2025 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2025-2036. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/76/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2025-2036 została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 



7 

 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Kotlin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr IX/77/2025 w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Kotlin została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, 

Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY(0) 

 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady.    

Wójt poinformował, że na wniosek zgłoszony przez  radnego Zdzisława Staszaka 

otrzymaliśmy następującą odpowiedź ze Starostwa Powiatowego: 

W nawiązaniu do pisma RG 0003.2.2025 z dnia 2.01.2025 r. przekazującego wniosek 

radnego w sprawie podcięcia drzew przy ul. Powstańców Wielk. w Kotlinie, Referat Dróg 

Powiatowych Starostwa Powiatowego w Jarocinie informuje, że obecnie przygotowywany 

jest przetarg na utrzymanie zieleni przy drogach powiatowych. Po wyłonieniu wykonawcy 

i poznaniu cen jednostkowych będzie można ustalić zakres prac możliwych do wykonania 

w ramach posiadanych środków budżetowych na to zadanie. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Dariusz Walczak  zgłosił wnioski w sprawie: 

- zasypania dziur tłuczniem na drodze przy posesji nr 24 w Parzewie, 

- przycięcia drzew przy drodze powiatowej naprzeciw szkoły w Parzewie, 

- przycięcia drzew na terenie byłego wigwamu w Parzewie. 
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Radny Zdzisław Staszak zgłosił wniosek o podjęcie działań  przez Gminę w sprawie karty 

seniora. 

 

Radna Kinga Śmigielska odczytała pisemne wnioski w sprawie: 

- przycięcia drzew na ul. Rymarkiewicza w Kotlinie, 

- postawienia koszy na ulicach:  Rymarkiewicza, Poznańskiej i Kosińskiego, 

- postawienia przenośnej toalety w centrum Kotlina, 

- wyprostowania znaku z nazwą ulicy Kpt. Sobczaka. 

Radna Dominika Kwiecińska zgłosiła następujące wnioski w sprawie: 

- zamontowania muldy przy drodze gminnej na Osadach w Twardowie, 

- przełożenia chodnika przy drodze powiatowej w Twardowie na odcinku od posesji nr 

6 do 4, 

- uzupełnienia pobocza przy drodze powiatowej w Twardowie przy sklepie. 

Ponadto radna zwróciła się z prośbą  żeby procedowane w Gminie inwestycje, które 

będą uciążliwe  dla mieszkańców były bardziej  nagłaśniane, nie tylko na Facebooku i 

nie tylko wśród mieszkańców, których dotyczy inwestycja. Jako osoba nie korzystająca 

z Facebooka o inwestycji w Magnuszewicach dowiedziała się od radnego Grzegorza. 

Proponowała, aby takie informacje zamieszczać w Gazecie Jarocińskiej. Miejscowość 

Twardów jest narażona przez  inwestycje w Racendowie, a ta planowana w 

Magnuszewicach też stworzy uciążliwość dla wiosek bliżej zlokalizowanych.  

Następnie radna podjęła temat remontu budynku świetlicy w Twardowie. Mówiła, że  

remont obejmuje między innymi poddasze. Zwróciła się do radnych i Urzędu Gminy  z 

prośba o zgłaszanie pomysłów na zagospodarowanie tego poddasza świetlicy. Ponadto 

powiedziała, że kolejny budynek, który też stanowi mienie gminne to jest budynek po 

Szkole Podstawowej w Magnuszewicach, który od kilku lat jest zamknięty. Zwróciła się 

z apelem, aby  w tym roku zastanowić się, co w tym budynku mogłoby być, jak go 

wykorzystać, tak żeby w przyszłorocznym budżecie było  jakieś odzwierciedlenie 

finansowe. 

Wójt odnosząc się do wypowiedzi radnej Dominiki Kwiecińskiej powiedział, że 

powinniśmy się zastanowić nad użytkowaniem budynków, które w tym momencie 

niszczeją. Temat budynku w Magnuszewicach  poruszał wielokrotnie w rozmowach 

między innymi z sołtysem i z radnym z Magnuszewic. Jeśli ktokolwiek przyjdzie z jakimś 

ciekawym pomysłem, jestem otwarty w pełni na te rozmowy. Budynek faktycznie stoi i 

niszczeje, i jeśli w ciągu najbliższych lat nic tam się nie wydarzy, to po prostu będzie do 

rozbiórki. 

Ponadto odniósł się do tematu  większego informowania o uciążliwych inwestycjach. 

Powiedział, że informowanie o inwestycjach uciążliwych jest na niebotycznie wyższym 

poziomie niż było wcześniej. Kiedyś było to tylko i wyłącznie w jednej wsi na tablicy 

gminnej, tylko na BIP-e i w Urzędzie Gminy. W miejscach, w których praktycznie nikt z 

tego nie korzystał. Facebook poszerza ten zakres bardzo. Po drugie sam informuje o 

takich inwestycjach zarówno sołtysów, jak i radnych z danego okręgu, co może 

potwierdzić radny i sołtys z Magnuszewic. Uważa, że inwestycja w Magnuszewicach nie 

będzie miała dużego wpływu na Twardów. Nie wie, czy gmina powinna informować o 

tym, że mieszkańcy zbierają się z petycją przeciwną jakiejś inwestycji. 
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Gmina musi rozpatrywać wszystkie wnioski zgodnie z prawem i każda z tych stron, 

zarówno inwestor, jak i mieszkańcy są taką samą stroną i wójt musi to obiektywnie 

rozpatrzeć. Ale jego rolą jako wójta, do czego dąży od samego początku, jest to, żeby 

obie strony, zarówno mieszkańcy, jak i inwestor, wiedziały o wszystkim, co się w 

związku z tą inwestycją dzieje. Dlatego stara się naprawdę informować wszystkie strony 

o wszystkim, co się dzieje.  

Radna Dominika Kwiecińska powiedziała, że nie chodzi o fakt, że  petycja była, 

tylko o sam fakt, że jakiś wniosek do gminy wpłynął i gmina pracuje nad wydaniem 

decyzji, a może mieć to jakieś skutki niezbyt przyjemne dla mieszkańców.  
 

Radny Adam Łuczak powiedział, że jeśli gdzieś jest jakieś pole do poprawy, to 

prosiłby wójta, czy pracownika  o przygotowanie  rzetelnej informacji mieszkańcom. 
 

Wójt powiedział, że jako jeszcze mieszkaniec, nie wójt, występował o dostęp do 

informacji publicznej. Jego rolą jest to, żeby tego dostępu do  informacji publicznej w 

ogóle nie utrudniać. A mało tego, informować, że jest taki wniosek. Jeśli  Państwo są 

zainteresowani, to powinniście prosić o dostęp do informacji i wtedy pełny raport, 

wszystkie dokumentacje, zostaną udostępnione.  

      Radny Adam Łuczak powiedział, że co do informacji nie ma żadnych zastrzeżeń, 

bo wójt kiedy się dowiedział, to od razu nas poinformował. Korzystając z sytuacji, 

oficjalnie chciałby zgłosić sprzeciw mieszkańców Magnuszewic wobec tej inwestycji. 
 

Mecenas Jan Koźmiński powiedział, że Wójt Gminy jako organ Gminy może 

informować o wszelkich zamierzeniach tylko w tych granicach, które przyznaje mu 

zarówno ustawa o dostępie do informacji publicznej, jak również ustawa ewentualnie o 

udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w 

ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko. Wójt może udzielać 

informacji tylko i wyłącznie w tym zakresie w jakim te ustawy przewidują 

udostępnianie. I nie może niestety wychodzić gdzieś dalej, ponieważ zawsze wszelkie 

informacje są limitowane również z interesem obu stron, zarówno od strony społecznej, 

jak również ewentualnego inwestora.  
 

Radny Józef Winiecki zgłosił wnioski w sprawie: 

− naprawienia zarwanego mostku przy drodze gminnej, posesja nr 117 w Woli 

Książęcej,  

− ustawienia przewróconego znaku drogowych przy pałacu w Słupi, droga gminna  

− usunięcia uschniętego drzewa przy drodze powiatowej w Woli Książęcej przy 

posesji  nr 108.  

− przycięcia  drzewa między posesją nr 30 – 31 w Woli Książęcej. 
 

Sołtys Kotlina Marek Dekert zgłosił wnioski w sprawie: 

−  wyczyszczenia ścieżki pieszo – rowerowej przy drodze powiatowej Kotlin – 

Wilcza, 

− usunięcia powalonego  drzewa, które rosło przy drodze powiatowej w Kotlinie, 

ul. Rymarkiewicza (drzewo obecnie leży w korycie rzeki Kotlinki), 
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− przycięcia choinki i tui  przy drodze gminnej w Kotlinie,  ul. Chopina, przy 

posesji nr 1. 

Ponadto sołtys poinformował, że są zakupione trzy kosze z Funduszu Sołeckiego, 

musi zrobić mocowania, bo on to robi,  i uzgodnić gdzie je postawić. 

Sołtys poruszył temat wszystkich inwestycji wielkopowierzchniowych na terenie 

gminy. Powiedział, że nie zgadza się z wójtem, że inwestycja w Magnuszewicach 

nie będzie oddziaływać na Twardów z tego względu, że woda pobierana jest z tych 

samych źródeł. Wszyscy narzekamy, że będzie nam śmierdzieć, że much, i z tym 

się zgadza. Ale do tego jesteśmy w stanie się przyzwyczaić. Ale jeżeli nie będziemy 

mieli wody, nie będziemy żyć. Mówimy o zmniejszającej się populacji ludności w 

naszej gminie. Jeżeli te inwestycje powstaną, to  nie zachęcimy następnych 

osadników do zamieszkania w naszej gminie. Mówił dalej o ilości zużycia wody 

przez zwierzęta hodowlane w fermach. Powiedział, że inwestycje w samym Kotlinie 

pochłaniają tyle wody, co 35 tysięcy ludzi. Ponadto powiedział, że zbierane podpisy 

przeciw budowie ferm powinny być wspólne, przez wszystkie miejscowości. 

Musimy o to walczyć wszyscy wspólnie razem, żeby przyblokować te inwestycje, 

bo te co już powstały, to już nic z nimi nie zrobimy. 
 

Sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska zgłosiła następujące wnioski w sprawie: 

− podniesienia studzienek burzowych w  drodze powiatowej w Sławoszewie. 

Samochody najeżdżające na studzienki  powodują drgania i hałas, co stwarza 

uciążliwość dla mieszkańców. 

− podcięcia suchych gałęzi drzewa naprzeciw posesji nr 15 w Sławoszewie, 

− uzupełnienia pobocza drogi powiatowej na odcinku Kotlin – Sławoszew. 

 

Sołtys Magnuszewic Grzegorz Jankowiak odczytał wniosek w sprawie zakupu i 

wymiany tablicy informacyjnej w Magnuszewicach. 
 

Sołtys Kurcewa Kamil Matłoka zgłosił wnioski w sprawie: 

−  utwardzenia tłuczniem terenu przy przystanku autobusowym w Kurcewie, 

− wycięcia uschniętych drzew przy drodze gminnej w Kurcewie w kierunku lasu, 

− przycięcia krzewów przy drodze powiatowej Kotlin – Kurcew, Kurcew – 

Korzkwy. 
 

Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski zgłosił wnioski  w sprawie: 

− uzupełnienie ubytków w jezdni drogi powiatowej w Woli Książęcej przy posesji 

nr 41, 

− naprawienia  zapadłej jezdni przy wysypisku śmieci w Kotlinie, ul. 

Twardowska. 
 

Radny Adam Łuczak  zgłosił wnioski  w sprawie: 

−  naprawienia wjazdu przy posesji nr 13 w Magnuszewicach, 

− udzielenia odpowiedzi ws. zamontowania progu zwalniającego przy posesji nr 

1 w Magnuszewicach. 
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17. Zamknięcie obrad. 

     

 

Przewodniczący Rady 

/-/Dariusz Walczak 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 
Link do transmisji sesji>>> https://esesja.tv/transmisja/63771/ix-sesja-rady-gminy-kotlin-29-stycznia-2025.htm 

 

Wyniki głosowania uchwał >>> https://kotlin.esesja.pl/listaglosowan/260c8c02-038b-4 

 

Uchwały >>> https://kotlin.bip.net.pl/?c=690 
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